
Voorzitter, Raadsleden.                                                                             15-09-2020

Uitermate verbaasd en ongelofelijk teleurgesteld, nu weer over dit voorstel. Als niet 
belanghebbende zijnde, meer dan 20 jaar serieus en intens betrokken bij de 
stadsontwikkeling, via de Ideeëncarrousel over het Belvederegebied. Frits 
Palmboom er op gewezen dat zijn voorstel uit 1999 nooit gerealiseerd zou worden, 
wat inmiddels een feit is. Onlangs is hij nog gelauwerd over zijn inrichting van het 
Sphinxgebied, dat ik zou dat willen typeren als een uitermate mistroostig voorstel, 
met name door de massaliteit en aantasting cultuurhistorische waarden en dan 
moet het ergste nog komen.

In 2009 heb ik een alternatief voor de Noorderbrug aangedragen, incl. de thans 
voorgestelde verkeersontsluiting via Sappi-Zuid. V.m. Weth Nuss: o’ dan gaat 
Sappi de prijs verhogen. Bij de brug is een totaal verkeerde beslissing genomen, 
absoluut niet duurzaam, maar wel erg duur. Niet het naar beneden gaan na de 
Maas oversteek, maar het 80m. verder verleggen van dit betonnen monster, zeer 
slecht bereikbaar voor fietsers en voetgangers, nu al noodzakelijke aanpassingen 
behoeft.

Eindelijk nu toch de ontsluiting via Sappi Zuid, maar men blijft totaal horende doof 
en ziende blind, om daar het volkomen onzinnige tramtracé bij te laten aansluiten. 
Dat is ook veel duurzamer en goedkoper, vooral geen verdere aantasting van de 
Cultuurhistorie. Door verwijdering van de dan feitelijk nutteloze Bassinbrug, (ook 
herstel historische fout) met ongekende ontwikkelingsmogelijkheden van deze 
omgeving en maar beslist GEEN appartementen bouw aan het Bassin.

Het gaat niet om mijn GELIJK, maar om UW ONGELIJK, a.u.b. neem weer niet de 
zoveelste foute beslissing, desastreus met nog meer kostbare aantasting van de 
Cultuurhistorie. Ik smeek u doe het niet, maak weer niet eenzelfde fout.

Tot slot: Bij de sloop Landbouwbelang moet de karakteristieke dakopbouw aan de 
zuidkant absoluut behouden blijven. 

De bioscoop voor het gigantische Eiffelgebouw is ‘n onvergefelijke blunder.

De 6 platte dozen bij de Brandweerkazerne worden een beschamende mislukking, 
en aantasting van de karakteristieke omgeving. Wat meer groen was zeer welkom.

Wat voor een zin heeft dit alles indien u morgen de Omgevingsvisie goedkeurt. 

Niet Maastricht staat voorop, maar het behoud van onze AARDE.

Dank u voor de aandacht en nu graag UW opmerkingen en vragen.
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